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Z Á Z N A M 
 

 

ze 65. Předsednictva Rady hospodářské a sociální dohody Karlovarského kraje 

(dále jen „RHSD KK“), konaného 

videokonferenčně dne 20. června 2023 

 

 

 

Přítomni: 

Za veřejnou správu: Kulhánek, Jakobec 

Za zaměstnavatelské a podnikatelské svazy: Linda, Novotný 

Za odborové svazy: Dimová, Třešňák  

Za přidružené neziskové právnické osoby: Janus 

Hosté: Čermák 

 

 

 

Program: 

 

1. Zahájení zasedání a odsouhlasení programu 

2.         Aktuální situace středního školství v Karlovarském kraji  

3. Fond spravedlivé transformace v Karlovarském kraji 

4. Informace o energetické situaci 

5. Další aktuální informace z Karlovarského kraje 

6. Různé  

7. Závěr 

 

    

 

                                                   

1. Zahájení zasedání a odsouhlasení programu 

 

Jednání tripartity zahájil předseda RHSD KK, Ing. Petr Kulhánek, v 11:00 hodin  

a konstatoval, že Předsednictvo RHSD KK je usnášeníschopné. 

 

 

Na úvod jednání byl schválen program a účast radního pro oblast vzdělávání, školství  

a mládeže, tělovýchovy a sportu Mgr. Jindřicha Čermáka jako hosta jednání. 

  

(7-0-0) 



 

RADA HOSPODÁŘSKÉ A SOCIÁLNÍ DOHODY KARLOVARSKÉHO KRAJE 

ul. Závodní 353/88, 360 06 Karlovy Vary 

  Záznam ze 65. zasedání Předsednictva Rady hospodářské a sociální dohody Karlovarského kraje 

 

2 

 

2. Aktuální situace středního školství v Karlovarském kraji 

  

Pan radní Čermák informoval členy předsednictva RHSD KK o aktuální situaci s přijímacím 

řízením na středních školách v kraji v 1. kole (shrnující materiál obdrželi členové předsednictva 

před jednáním). Konstatoval, že největší zájem o střední školy byl v okrese Karlovy Vary, ale 

celkově se nenaplnila obava, že bude velký převis zájemců o studium na středních školách, tak 

jako tomu bylo v 1. kole přijímacích řízení v Praze. Ze studijních oborů byl velký zájem např. 

o zdravotní sestru a grafický design, z učebních oborů to byl cukrář, kadeřník a truhlář.  

Pan Janus poděkoval panu Čermákovi za kvalitně zpracovaný materiál o 1. kole přijímacích 

řízení na střední školy v kraji a dotázal se na procento absolventů základních škol, kteří dál 

nepokračují na střední školy. Pan Čermák informoval, že 6% absolventů základní školní 

docházky dále nepokračuje na střední školy a bezmála 9% studium na střední škole nedokončí. 

Proběhla diskuze o příčinách těchto vysokých procentních čísel, která jsou největší 

v mezikrajském srovnání celé ČR. 

Pan hejtman informoval, že se pro novou budovu Střední uměleckoprůmyslové školy Karlovy 

Vary připravuje bakalářský a navazující magisterský studijní program „Ateliér skla“, který bude 

akreditován pod Západočeskou univerzitou v Plzni. 

 

 

3. Fond spravedlivé transformace v Karlovarském kraji 

 

Pan Kulhánek informoval členy předsednictva RHSD KK o aktuálním stavu transformace 

v Karlovarském kraji a o aktuálním stavu Operačního programu spravedlivá transformace 

2021-2027 (dále jen „OPST“). Zastupitelstvo kraje schválilo navýšení alokace na první výzvu 

tematické výzvy Modernizace a vybavení odborných učeben SŠ o 150 mil. Kč, z původních 

180 mil. Kč na 330 mil. Kč., bude tak možné podpořit všechny projekty, které splnily podmínky 

první výzvy. Od 17. dubna 2023 můžou malé a střední podniky žádat v rámci finančního 

nástroje Úvěry transformace o bezúročné úvěry na investice do hmotného i nehmotného 

majetku. Dle posledních informací je o tento finanční nástroj velký zájem. Od 6. dubna do  

30. září 2023 probíhá příjem žádostí krajů o zastřešující projekty v rámci oblasti podpory 

Podnikání, za Karlovarský kraj se jedná o zastřešující projekt Vouchery pro podnikatele, na 

který bude  alokována částka 30 mil. Kč. 

Dále pan hejtman informoval, že se v příštím týdnu v Karlových Varech uskuteční Výroční 

politický dialog regionů v transformaci, jedná se o významnou akci evropských rozměrů. Akce 

se mimo jiných vysokých představitelů EU bude účastnit i evropská komisařka pro energetiku 

Kadri Simsonová. 

Pan Novotný uvedl, že je mile překvapený ze zájmu malých a středních podniků o bezúročné 

úvěry a doplnil informaci pana hejtmana o zastřešujícím projektu Vouchery pro podnikatele.  
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4. Informace o energetické situaci   

  

Pan Kulhánek informoval, že po dokončení výstavby nového dálkového vedení elektřiny 

s kapacitou 400 kV bude zvýšena energetická stabilita v distribuční síti v našem kraji.  

Pan Jakobec informoval, že kraj hledá nadále ředitele pro nově založenou krajskou 

příspěvkovou organizaci Agentura krajského energetického managementu Karlovarského kraje 

(AKEM KK). Aktuálně je vypsáno výběrové řízení na tuto pozici. 

 

 

5. Další aktuální informace z Karlovarského kraje  

 

Pan hejtman Kulhánek informoval, že minulý týden proběhlo slavnostní otevření Císařských 

lázní, které odvysílala v přímém přenosu Česká televize. Budova je již otevřena i pro veřejnost 

a zájem o prohlídky je značný.  

24. května byla zadána veřejná zakázka na výstavbu úseku dálnice D6 „Petrohrad – Lubenec“, 

dle předpokladů bude stavba zahájena koncem roku 2023. Ekonomicky již vychází i úsek D6  

“Chlumeček státní hranice SRN“ a nic nebrání v projekční přípravě tohoto úseku.   

 

 

6. Různé 

 

Bez diskuze. 

 

 

7. Závěr 

 

Další jednání Předsednictva RHSD KK proběhne v úterý 29. srpna 2023 od 11:00 hod. 

Jednání Předsednictva RHSD KK ukončil pan hejtman Kulhánek ve 11:40 hod. 

 

Zapsal: Ing. Jaroslav Sobotka 

 

                                                      Ing. Petr Kulhánek, v.r.  

                            předseda RHSD KK  

         


